

ih A A A Z YU WEN YAN JIU



活文研究 (季刊)

二〇一七年第三期 (总第一四四期)

目 次	
"除了"句式的语法意义新解及其启示 邵敬敏	(1)
论汉语复句分类的形式特征 李晋霞, 刘 云	(6)
《诗经》言说动词"曰""言""云"虚化用法的篇章功能	
及其跨语言共性研究张 赪,崔 越	(11)
《尚书•盘庚》"乱越"新证	(22)
"有辞""有夺人之心""有立志"之"有"训"能、可"考潘玉坤	(29)
汉语方言文白异读现象的再认识 ····································	(34)
晋语过去时标记"来"与经历体标记"过"的异同	
——晋语时制范畴研究之二 ····· 邢向东	(44)
湖北巴东话的量词"个" 田恒金,曹庆改	(51)
粤方言词"焗"来源考辨张荣荣,李 炜	(56)
广东揭阳方言的指示词及其复音化-合音循环圈 黄瑞玲	(60)
书讯(5)	封底
Contents of Major Papers	
Contents of Major 1 apers	
A New Interpretation on the Grammatical Meanings of the Sentence Chule(除了)	
and Its Enlightenment · · · · Shao Jingmin	(1)
On the Formal Features of Classification of Chinese Complex Sentences Li Jinxia, Liu Yun	(6)
Study on the Textual Function of the Speech Verbs Yue (\boxminus) Yan (\rightleftarrows) and Yun (\rightleftarrows)	
in the Book of Songs and Its Cross Language Universals	(11)
A New Interpretation of Luauyue(乱越)in Pangeng of Shangshu	(22)
The Analysis of You(有)as Auxiliary Verb Neng(能)or Ke(可)	(29)
Re-understanding of the Literary Versus Colloquial Distinction in Chinese Dialects	(34)
The Differences and Similarities between the Past Tense Mark Lai(来)and the Experiential Mark	
Guo (过) in Jin Dialects——The Study on the Tense Category of Jin Dialects(2)	(44)
Study on the Classifier Ge (†) in Badong Dialect in Hubei Province Tian Hengjin, Cao Qinggai	(51)
The Origin of the Word Ju(焆)in Yue Dialect	(56)
The Cycle of Disyllabification-combination of the Demonstratives	
in Jieyang Dialect in Guangdong Province	(60)
本刊实行双向匿名审稿制度 本刊不以任何方式收取任何费用	